

《单词百科:FCN是什么意思?FCN怎么发音?FCN的解释和用法》

英语单词FCN是什么意思?FCN怎么读?FCN怎么发音?简答网为您整理了FCN的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



FCN的意思

1、abbr.Greenwich Civil Noon 格林威治民用时中午;

FCN的双语例句

1、The changes of chemical bonds in IRC path for fnc → fcn

FNC → FCN IRC途径中化学键的变化

2、Several people are creating various distro packages of FCN.

有好几个人在为FCN开发不同发行版的安装包。

3、The complex eigen period period and Q value of the FCN are evaluated based on the

resonance observed in the diurnal tidal gravity, the gravity change due to the polar motion is also studied.

根据地球自由核章动在周日重力潮汐观测中的共振效应确定了自由核章动的复本征周期和品质因子Q值，研究了极移重力效应；

4、The optical fiber communication network technology is introduced and an optical fiber communication scheme, FCN? 2000 (field optical cable network) is given, which can be applied in substation automation system, building automation system and other industrial control systems.

概述光纤组网技术，提出在变电站综合自动化、楼宇自动化等领域使用光纤通信的解决方案&FCN2000光纤通信网络。

5、 Since 1987, some scientists in different countries have come to calculate the parameters of FCN by the observational data of gravity tide waves on the diurnal frequency band. They basically followed the Stacking Method, which needed five diurnal waves for the resolution.

1987年以来一些国家的学者相继开展了由潮汐资料解算FCN常数的研究，他们基本上都采用了5个周日波参与解算的迭积法（stacking method）。

以上是简答网为您整理的FCN怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于FCN的用法、FCN的释义、FCN的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/FCN>